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 Dagsorden ifølge vedtægterne: 
 

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning 

3. Fremlæggelse af regnskab til godkendelse 

4. Forslag fra medlemmer og bestyrelse ** 

a. Hensættelse på fælleshuset overføres til de grønne områder 

b. Skødning af vandværk 

c. Plan for de grønne områder 

5. Fremlæggelse af budget og forslag til kontingent 

6. Valg af bestyrelse: 

a. Jesper Michaelsen, modtager genvalg 

b. Morten Løgager, modtager genvalg 

c. Gitte Bärenholdt, modtager genvalg 

7. Valg af suppleanter til bestyrelse: 

a. Michael M. Fisker, Stangkær 14 

b. Kim Sørensen, Stangkær 18 

8. Valg af andre poster: 

a. Revisorer 

b. Revisorsuppleanter 

c. Farveudvalg 

9. Eventuelt 

 
Ad 1) 
 
Bestyrelsen foreslår Gert Skov. Valgt enstemmigt. 
 
Ad2) 
 
Generelt 
Det er blevet tid til den årlige generalforsamling og gøre status over året der er gået og 
normalt på dette tidspunkt af året, er foråret begyndt at vise sit milde ansigt. 



Vejrguderne vil det tilsyneladende anderledes i år, da det lader til, at vinteren 
tilsyneladende har mere end almindeligt svært ved at slippe sit tag.  
 
 
Grønne områder 
Gartneren har året igennem foretaget græsslåning og løbende beskæring af træer og 
buske efter behov og i februar blev der foretaget beskæring af buske og træer på den 
nordlige side af Flodvej.  
VI har haft en løbende dialog med gartneren om beplantning og træer på den sydlige side 
af grundejerforeningen efter debatten på sidste års generalforsamling. Vi har arbejdet på 
flere forskellige løsningsmodeller og indhentet tilbud på opgavens udførelse. 
Udgifterne til en genopretning overstiger desværre de hensættelser vi i øjeblikket har til 
vedligeholdelse af de grønne områder. Derfor har bestyrelsen stillet forslag til 
generalforsamlingen om de grønne områder som vi vil komme ind på senere. 
 
 
Fælleshus 
Firmaet Smørum Boligudvikling som grundejerforeningen oprindeligt havde indgået aftale 
med omkring etablering af fælleshus er desværre gået konkurs og hele projektet blev 
overtaget af Finansiel Stabilitet. De har så solgt projektet videre til firmaet Familiebolig 
som nu videreopfører bebyggelsen i en ændret udgave hvor bygge procenten ikke 
overstiger de tilladte 50%. Derfor er der ikke behov for, som i første projekt, at inddrage 
grundejerforeningens tomme grund, mod at opføre et fælleshus som kompensation. 
Vi må derfor desværre konstatere, at der ikke bliver opført et fælleshus på den tomme 
grund. 
 
 
Vedligeholdelse 
Vi i bestyrelsen synes at snerydningen har fungeret upåklageligt og vi har ikke hørt modsat 
fra Jeres side, hvorfor en må betragtes som velfungerende. Vi får i hvert fald noget for 
pengene i år. 
Der er nogle bomme der trænger til at blive efterset og om nødvendigt repareret. Det vil 
blive gennemført i løbet af året. 
 
 
Foreningens 50 års jubilæum 
I 2014 fylder grundejerforeningen 50 år og i den forbindelse vil bestyrelsen gerne opfordre 
jer medlemmer til, at komme med forslag til, hvordan dette skal fejres, lige som vi gerne vil 
opfordre til, at give en hjælpende hånd med i forbindelse med planlægning og 
forberedelse. Vi har på nuværende tidspunkt ikke gjort os nogen tanker om hvordan det 
eventuelt kunne foregå.  
 
 
Med disse ord vil jeg afslutte beretningen til generalforsamlingens godkendelse 
 
Kommentarer 
 
Per Tietgen:  
Fælleshuset – ærgerligt at det ikke bliver til noget. Der må ligge papirer på de gamle 
aftaler.  
Det ser ud som om der er bygget mere end det der må.  
 
Gunnar Bergmand: Er bommene grundejerforeningens opgave eller er det kommunens 
 
Snerydning. Skal der ikke ryddes bedre.  
 



Fælleshuset. Der er tinglyst en kontrakt om at der skal bygges et hus. Det virker som om 
bestyrelsen ikke har sat sig ind i kontrakten. Vi skulle have et færdigt hus med inventar 
m.v.  
 
Svar:  
Bestyrelsen har kontrakterne til rådighed. 
 
Kontrakterne er med et konkursbo, og vi har derfor ikke en part vi kan forlange til at opføre 
boligerne.  
 
Familiebolig køber retten til at bygge, og laver et nyt projekt – som godkendes hos 
kommunen, hvor byggeprocenten er så lav at der ikke er behov for at benytte vores grund. 
Den nye byggeprocent er lige under 50 %, som er den maksimale byggeprocent. 
 
Aftalen er ikke tinglyst – og dermed skal den nye bygherre ikke overholde den gamle 
aftale.  
 
Problemstillingen er vendt med Torben Lund, som er enig i bestyrelsens vurdering. 
 
Bommene er som udgangspunkt kommunens ansvar.  
 
Snerydningen: Vi pointerer at ploven gerne må sænkes, så der ikke behøver at blive saltet 
så meget. Alternativt brug en kost.  
 
Kommentar: Ryd sneen selv. Se senere. 
 
Kommentar: Er det rimeligt at foreningen påtager sig udgifter som reelt hører under 
kommunen. F.eks. bomme og snerydning.  
 
Svar. Snerydning er besluttet på en generalforsamling, og kan kun stoppes ved en ny 
generalforsamlingsbeslutning. Bommene er en beslutning bestyrelsen har taget – og i 
øvrigt informeret om på de seneste to generalforsamlinger.  
 
Kommentar: Hvis vi presser kommunen for meget så risikerer vi at vi skal overtage vejene 
selv. Dette kan medføre en udgift på 2-3.000 kr. årligt pr. husstand.  
 
Kommentar: Bestyrelsen bør planlægge en fest til foreningens 50 års jubilæum.  
 
Kommentar: Hvad koster den tomme grund i ejendomsskat 
 
Svar. Ingenting. 
 
Beretningen blev godkendt. 
 
Ad 3) 
 
Fremlæggelse af regnskab. 
 
Regnskab gennemgået 
 
Regnskabet godkendt 
 
Ad 4) 
 
Hensættelse på fælleshuset overføres til grønne områder.  
 
Forslag: Skulle vi i stedet hensætte kr. 10.000 af beløbet til jubilæet, og resten til de 
grønne områder.   



 
Skødning af vandværk 
 
Tinglysningen af grunden er oprindeligt glemt. Dette opdager kommunen da grunden skal 
flyttes til Egedal forsyning. De har derfor anmodet os om at underskrive overdragelsen.  
Vandværket har i øvrigt egen lokalplan.  
 
Vi anmoder derfor om tilladelse til at underskrive skødet.  
 
Vedtaget.  
 
De grønne områder:  
 
Fugle bevares 
Enkeltstående træer bevares.  
Ikke alt på en gang.  
 
Vedtaget med en stemme imod.  
 
Pause 
 
De grønne områder igen:  
 
Vi får placeret 4 skraldespande på området – samt en container der tømmes af 
kommunen.  
 
Ad 5) 
Fremlæggelse af budget 
 
Bestyrelseshonoraret er sat op til det nye maksimum for skattefrie godtgørelser.  
 
Resten gennemgået.  
 
Forslag: Bestyrelseshonorar fastholdes på det gamle niveau. Forslaget trækkes tilbage.  
 
Kommentar: Må man bruge 200.000 på at renovere, uden at de er budgetteret som en 
udgift.  
 
Svar: Ja. Når vi vælger at have en udgift der hedder hensættelser, så er det netop for at 
større renoveringsopgaver fordeles på forskellige regnskaber, og dermed tages i 
hensættelserne fra tidligere år.  
 
Vi kunne i princippet selv beslutte at bruge hensættelsen, men ønsker p.g.a. beløbets 
størrelse at spørge generalforsamlingen.  
 
Kommentar: Vi bør skrive nederst på budgettet at vi ud over budgettet bruger kr. 200.000 
af hensættelserne.  
 
Budget vedtaget.  
 
Ad 6) 
 
De 3 bestyrelsesmedlemmer valgt 
 
Ad 7) 
 
Begge valgt 
 



Ad 8) 
 
Alle valgt 
 
Ad 9) 
 
Kommentar: 
 
Langs stien ind til erhvervsområdet står nogle lærketræer.  
Disse skulle beskæres.  
 
Beplantningen menes at tilhøre erhvervsområdet.  
 
Træerne sviner når de smider nålene – og skygger.  
 
Grundejerforeningen Teglkær har anmodet kommunen om at gøre noget ved det.  
 
Kan vores forening ikke også rette henvendelse til kommunen.  
 
Dette accepteres af bestyrelsen.  
 
 
 
 
 


